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ΘΕΜΑ: «Επαναπρόσληψη πτυχιούχων στον Ε.Φ.Κ.Α.»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με επιστολή του Πανελλήνιου Πρωτοβάθμιου Συνδικαλιστικού Σωματείου με
την επωνυμία «Πανελλήνιος Σύλλογος Πτυχιούχων» που εδρεύει στην Κομοτηνή και η
οποία δημοσιεύτηκε σε τοπικά ηλεκτρονικά μέσα ενημέρωσης, στις 24 Ιανουαρίου 2021,
ζητείται η άμεση επαναπρόσληψη των επτακοσίων πτυχιούχων, που είχαν εργαστεί για
έναν χρόνο, στον Ε.Φ.Κ.Α., στο πλαίσιο ειδικού προγράμματος του Ο.Α.Ε.Δ., με σκοπό
την  κάλυψη  θέσεων  σε  φορείς  του  Δημοσίου,  οι  οποίοι  βρίσκονταν  και  βρίσκονται
διαχρονικά  σε  υποστελέχωση.  O Σύλλογος  εκπροσωπεί  νέους  πολίτες  με  ιδιαίτερη
μόρφωση και εξειδίκευση, που εργάστηκαν σε φορείς του Δημοσίου και του Ευρύτερου
Δημόσιου Τομέα, δυνάμει του ειδικού προγράμματος των πτυχιούχων του Ο.Α.Ε.Δ. και
της υπ’ αρ. «11/2018» Δημόσιας Πρόσκλησης, που προκηρύχθηκε από τον ανωτέρω
οργανισμό  (Ο.Α.Ε.Δ.),  με  σκοπό  την  κάλυψη  θέσεων  σε  φορείς  του  Δημοσίου.
Αποτέλεσμα της μονοετούς προσφοράς εργασίας των 700 σε αριθμό πτυχιούχων ήταν
να επιταχυνθεί η διαδικασία έκδοσης των συντάξεων, επομένως, να μειωθεί σημαντικά
και  ο  αριθμός  των  εκκρεμοτήτων.  Οπότε,  εν  όψει  της  μη ανανέωσης  του  ανωτέρω
προγράμματος, προτείνεται η επαναπρόσληψη των εν λόγω πτυχιούχων.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε  να  προβείτε  στις  απαραίτητες  ενέργειες,  προκειμένου  να
επαναπροσληφθούν οι 700 ανωτέρω πτυχιούχοι, που προσέφεραν έργο παραγωγικό
και  αποτελεσματικό  σε  τομείς  Δημοσίων  Υπηρεσιών  και  ιδιαίτερα  στον  ΕΦΚΑ,  με
απόλυτη επιτυχία, με συνέπεια να επιταχυνθούν οι διαδικασίες απονομής συντάξεων;

Ο ερωτών Βουλευτής
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